

**Beboerrådsmøde d. 12. september****Til stede: Søren, Pascal, Tobias, Lilian og Rikke****Afbud:%****Fraværende uden afbud:%****Gæster: Sanne, Runge, Emil****Gamle referater****Siden sidst**

Der er en del herreløse og halve cykler på kollegiet. Søren har bedt TK om at iværksætte cykelrazzia. Der skal skiltes og informeres mere om affald. Dette bringes op på driftsmødet. BR-lokalet har fået monteret nye lamper. Nu kan man se noget! Sommerfest, forløb udemærket. Vi holdt os inden for budgettet. Vejret ikke optimalt.

**Baren**

Ladies Night den 21/10

**Eventudvalget**

Et informationsflow kunne være ønsket. Eventudvalg skal kontakte BR, hvis de ønsker lokale.

**Kollegiekontoret:**

Intet nyt

**Beboerrådgiver:**

Infomøde d. 27. september

Der bliver mindre information i selve tv-stuen men mere i selve foreningslokalet. Aftenen slutter inde i baren.

Det er i samarbejde med eventudvalget.

**Regnskab**

Beboerrådet indstiller regnskabet til godkendelse på BM. Kassereren sender en kopi til KK.

Regnskabet viser et overskud på ca. 115.000.

Ifb. med regnskabet anses barens udgifter til sommerfesten i Br's samlede sommerfest post.

Fra og med regnskabsåret 17/18

**Foreninger**

- Bryggerlauget
  - Ansøgning om fredagsbar.
    - Dette tages op på næste møde.
- Fotoforeningen
  - Vivian repræsenterer Fotoforeningen.
    - Hun ønsker at lave et medieværkstedet.

- Efter en stiftende generalforsamling, hvor de finder ud af hvilket slags lokale de har brug for.
- Eftersøgning af projektor.
  
- Værkstedet
  - Der skal indkaldes til en stiftende Generalforsamling.
  - Daniel Runge Petersen vil arbejde på dette.
  
- Musikforeningen
  - Generalforsamling den 21/09
  
- Skjoldpower
  - Problemer med mail-service.
    - Tobias Kaihøj Vil arbejde på problemet
  - Ramme til døren hvor de kan sætte papir på det.
    - De skal selv købe en ramme, men varmemestrene skal sætte det op.
    - Skjoldpower skal bare informere om at de har købt ramme
  - De sender en mail ang. Forskellige ønsker.

### **Rengøring**

Hvor meget skal rengøres i de enkelte foreningslokaler.

- Evt. Rengøring på toiletterne foran tv-stuen, i weekenderne.
  - Evt. En studerende som kan gøre rent 3 timer.
- Forslag på både hver anden uge og hver 4 uge.
  - Dette tages op på driftsmødet.

### **TV-stuen**

Ny Tv stue bestyrer

Lilian og Tobias har stillet op til at tage denne opgave fra 04/10-2017

Dette er vedtaget på mødet.

Tv-stue bestyrerne skal have en nøgle hver. Lilian har dog allerede en fra Caféen.

Formanden overgiver beskeden til de nuværende bestyrer

### **Cafe**

Lilian og Tobias har fået lov til at genoptage Caféen

### **Info til nye beboere**

Hvem skaffer materialet hos Tom?

- Det skal undersøges, hvad der udleveres af varmemestrene
  - Dette gør Søren Ahlers og Tobias Kaihøj.

- Der er et problem ift. Universitetet. Samt deres informationsstrøm til udviklingsstuderende.

**Regler for udendørs skrammel:**

Kan - og skal - der laves regler for dette?

- Vi færdiggør et udkast som tages op på næste møde.
- Evt. Skal dette op på BM ift. Husordenen.

**Vaskekort til BR.**

Det vedtages at BR skal have deres eget vaskekort til vask af klude mm.

**Kommende møder**

- **Ordinært møde**
  - Den 10/10 - 2017 klokken 20
- **Arbejdsdag?**
  - Søndag den 1/10-2017 kl. 11.00
- **BM**
  - Tobias laver et udkast på arbejdsdagen.
    - NB! Husk at informere om, at mødet foregår på Dansk.
- **Driftsmøde: 27. September kl. 13 i BR-lokalet.**

Evt.

.